

二零二零年八月舉辦賣旗日的機構 (第一部份)
Flag Day Organisers in August 2020 (Part I)

1.8.2020 (星期六 Saturday) 分區賣旗日 <i>Regional Flag Day</i>	港島區 HKI	CSDCU Education Fund (Cancelled) 懲教社教育基金(已取消)
	九龍區 KLN	Richmond Fellowship of Hong Kong (Cancelled) 利民會(已取消)
	新界區 NT	Hong Kong Seeing Eye Dog Services Limited (Cancelled) 香港導盲犬服務中心有限公司(已取消)
5.8.2020 (星期三 Wednesday) 分區賣旗日 <i>Regional Flag Day</i>	港島區 HKI	Methodist Centre 循道衛理中心
	九龍區 KLN	The Neighbourhood Advice-Action Council 鄰舍輔導會
	新界區 NT	The Chinese Rhenish Church Hong Kong Synod (Cancelled) 中華基督教禮賢會香港區會(已取消)
8.8.2020 (星期六 Saturday) 全港賣旗日 <i>Territory-wide Flag Day</i>	全港 Territory-wide	Society for the Prevention of Cruelty to Animals (Hong Kong) Trustees Incorporated (沒有中文註冊名稱)

- 賣旗時間規定為賣旗日的上午七時至下午十二時三十分。
The flag selling hours are between **7:00 a.m. to 12:30 p.m.** on the allocated flag days.
- 分區賣旗日將會由三個機構在同一賣旗日分別於港島區、九龍區及新界區舉行賣旗活動。
On each of the regional flag days, three organisations will conduct flag selling activities respectively in three regions, i.e. Hong Kong Island region (HKI), Kowloon region (KLN) and the New Territories region (NT).
- 政府已公布《慈善籌款良好實務指引》供慈善機構自願遵守。公眾人士可於社會福利署網頁上閱覽這份指引。
The Government has promulgated the “Reference Guide on Best Practices for Charitable Fund-raising Activities” for voluntary compliance of the charitable organisations. Members of the public may browse the Reference Guide on Social Welfare Department (SWD)’s homepage.
- 市民如有查詢，可致電社會福利署熱線 2343 2255，或 1823 電話中心專線 3142 2678。
For enquiries, please call SWD Hotline at 2343 2255, or the designated hotline of 1823 Call Centre at 3142 2678.

二零二零年八月舉辦賣旗日的機構 (第二部份)
Flag Day Organisers in August 2020 (Part II)

12.8.2020 (星期三 Wednesday) 全港賣旗日 Territory-wide Flag Day	全港 Territory-wide	The Hong Kong Federation of Trade Unions Hong Ling Society 工聯會康齡服務社
15.8.2020 (星期六 Saturday) 分區賣旗日 Regional Flag Day	港島區 HKI	Hong Kong Buddhist Society for the Blind Limited 香港失明人佛教會有限公司
	九龍區 KLN	Hong Kong Adventure Corps Limited 香港少年領袖團有限公司
	新界區 NT	Tai Po Baptist Church Social Service 大埔浸信會社會服務處
19.8.2020 (星期三 Wednesday) 分區賣旗日 Regional Flag Day	港島區 HKI	The Urban Peacemaker Evangelistic Fellowship Limited 城市睦福團契有限公司
	九龍區 KLN	Hong Kong Alzheimer's Disease Association 香港認知障礙症協會
	新界區 NT	The Hong Kong Society for Rehabilitation 香港復康會

- 賣旗時間規定為賣旗日的上午七時至下午十二時三十分。
The flag selling hours are between **7:00 a.m. to 12:30 p.m.** on the allocated flag days.
- 分區賣旗日將會由三個機構在同一賣旗日分別於港島區、九龍區及新界區舉行賣旗活動。
On each of the regional flag days, three organisations will conduct flag selling activities respectively in three regions, i.e. Hong Kong Island region (HKI), Kowloon region (KLN) and the New Territories region (NT).
- 政府已公布《慈善籌款良好實務指引》供慈善機構自願遵守。公眾人士可於社會福利署網頁上閱覽這份指引。
The Government has promulgated the “Reference Guide on Best Practices for Charitable Fund-raising Activities” for voluntary compliance of the charitable organisations. Members of the public may browse the Reference Guide on Social Welfare Department (SWD)’s homepage.
- 市民如有查詢，可致電社會福利署熱線 2343 2255，或 1823 電話中心專線 3142 2678。
For enquiries, please call SWD Hotline at 2343 2255, or the designated hotline of 1823 Call Centre at 3142 2678.

二零二零年八月舉辦賣旗日的機構 (第三部份)
Flag Day Organisers in August 2020 (Part III)

22.8.2020 (星期六 Saturday) 全港賣旗日 Territory-wide Flag Day	全港 Territory-wide	Hong Kong Association of Youth Development Limited 香港青少年發展聯會有限公司
26.8.2020 (星期三 Wednesday) 全港賣旗日 Territory-wide Flag Day	全港 Territory-wide	Tung Wah Group of Hospitals 東華三院
29.8.2020 (星期三 Wednesday) 分區賣旗日 Regional Flag Day	港島區 HKI	World Wide Fund for Nature Hong Kong 世界自然(香港)基金會
	九龍區 KLN	Open Door Ministries Limited 開心社區服務有限公司
	新界區 NT	Tseung Kwan O Sion Church Limited (Cancelled) 將軍澳基督教錫安堂有限公司(已取消)

- 賣旗時間規定為賣旗日的上午七時至下午十二時三十分。
The flag selling hours are between **7:00 a.m. to 12:30 p.m.** on the allocated flag days.
- 分區賣旗日將會由三個機構在同一賣旗日分別於港島區、九龍區及新界區舉行賣旗活動。
On each of the regional flag days, three organisations will conduct flag selling activities respectively in three regions, i.e. Hong Kong Island region (HKI), Kowloon region (KLN) and the New Territories region (NT).
- 政府已公布《慈善籌款良好實務指引》供慈善機構自願遵守。公眾人士可於社會福利署網頁上閱覽這份指引。
The Government has promulgated the “Reference Guide on Best Practices for Charitable Fund-raising Activities” for voluntary compliance of the charitable organisations. Members of the public may browse the Reference Guide on Social Welfare Department (SWD)’s homepage.
- 市民如有查詢，可致電社會福利署熱線 2343 2255，或 1823 電話中心專線 3142 2678。
For enquiries, please call SWD Hotline at 2343 2255, or the designated hotline of 1823 Call Centre at 3142 2678.